

家訊 – September 29, 2024

## 歡迎

歡迎來到教會的每一位; 願這主愛的大家庭, 也成為您屬靈的家。

## 家訊

- 秋季成人主日學: 歡迎加入
  - 華語 1: 一步一步學申命記
  - 華語 2: 福音班
  - 華語 3: 一步一步學耶穌的教導 (10/6 開始)
  - 粵語 1: 使徒行傳
  - 粵語 2: 初信成長
- 運動之夜: 將於 10/5 7-9PM 在 CCA體育館舉行。
- 主日敬拜事工: 邀請所有的主席, 招待, 敬拜團和主日學的同工們參加。 10/6下午 1:30PM在英文聯誼堂。
- 長青VBS (10/7-10): 在教會舉行, 時間是每天的早上9:30到12點。歡迎年齡在60歲及以上的長者報名參加。
- 尼加拉瓜瀑布地區福音宣教 – 我們將第二次派遣一支團隊去參與他們的 3M (膳食、音樂、事工) 計劃, 日期為 10月19日星期六 (4-7PM)。有興趣者, 請聯絡李牧師, 桌上留名。

## 感恩与代禱

- 教會退修會圓滿結束。感謝中文/英文講員帶來的信息, 讓大家得到鼓勵。
- 新學期: 願各位在學業/工作及靈命上並進。
- 其他: 肢體中短期回國, 還在找工作的, 生病需要康復的, 求主預備與看顧。

## 九月禱告指南: 突破-來親近神

### 第四週 (9/25-10/1): 藉回應祂的呼召

耶穌進前來, 對他們說: 「天上地下所有的權柄都賜給我了。所以, 你們要去, 使萬民作我的門徒, 奉父、子、聖靈的名給他們施洗。凡我所吩咐你們的, 都教訓他們遵守, 我就常與你們同在, 直到世界的末了。」

馬太福音28:18-20

## 本週團契聚會時間

- 10/2: 週三禱告聚會 7:30PM  
10/3: 週四姐妹會 10AM  
10/4: 週五學生學者/葡萄園 7:30PM  
10/5: 運動之夜 CCA 7-9PM

## 下周主日 (10/6/2024)

講員: 李牧師  
主席: 胡子民  
招待: 黃裕龍, 王維軍

BCCC Family News - September 29, 2024

## Weekly Meetings

- Wed 10/2 - Prayer Meeting 7:30PM  
Fri 10/4 - Friday Night Fellowships 7:30PM  
Vineyard Jr (2yr-5th grade)  
Living Hope (6th-12th grade)  
Livingstones (College)  
Living Truth (Young Adult)  
Living Water (Adult)  
Sat 10/5 - Sport's night CCA 7-9PM  
Sun 10/6 - Separate Service 9:30AM  
Adult & Youth Sunday School 11AM

## Weekly Announcements

- Sports Night on Saturday 10/6 from 7-9PM at the Christian Central Academy Gym (39 Academy St.)
- Sunday Service Coworker meeting on 10/6 at 1:30PM.
- Evergreen VBS (10/7-10). We will have a week with activities from 9:30-12 for those older than 60 years old.
- Missions Conference 10/16-18 at Jacksonville, FL. Talk to Pastor Porty for more details.
- Niagara Gospel Mission - We are preparing to send a team from BCCC to volunteer with their 3M (meal, music, ministry) program on 10/19. If you are interested in helping, please contact Pastor Porty.

## Next Sunday 10/6

(Separate Service @ 9:30AM)

Speaker: Pastor Porty  
Chairperson: Darryl Dilliot  
Ushers: Xiuling Xu, Dan Ip

## Welcome

We are so glad you are here to worship with us today at BCCC! May all of you and your family be blessed as we worship, grow and serve the Lord together in this church. Stay connected to BCCC through or mobile app [www.bccc.churchtrac.com](http://www.bccc.churchtrac.com)



## Thanksgiving & Prayers

- Praise the Lord for the opportunity to fellowship with our church family at our fall retreat
- Pray for brothers and sisters who are job searching, physical illness and recovery.

## September Prayer Guide: Breakthrough- In Drawing Near to God

Week 9/25 - 10/1: Through Obedience to His Call

<sup>18</sup> And Jesus came and said to them, "All authority in heaven and on earth has been given to me. <sup>19</sup> Go therefore and make disciples of all nations, baptizing them in the name of the Father and of the Son and of the Holy Spirit, <sup>20</sup> teaching them to observe all that I have commanded you. And behold, I am with you always, to the end of the age."

Matthew 28:18-20

Mail Offerings to:  
PO Box 1003 Williamsville, NY 14231  
Give Online: @Tithe.ly